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1. Goedkeuren verslagen 

 
Het vorige verslag werd goedgekeurd.  

 
2. Evaluatie cultuurprijs 
 
Een geslaagde avond met veel volk. De pot van Tjok, die verloot werd onder de aanwezigen, was een succes. 
De publieksprijs kunnen we mogelijk herzien voor de volgende editie. Een idee is om slechts één stem per 
aanwezige vereniging toe te kennen, zodat kleinere verenigingen ook een kans maken op de winst. Dit kan 
echter invloed hebben op het aantal aanwezigen tijdens de cultuurprijs. 
 
3. Evaluatie Plein op Stelten 

 
Het was opnieuw een geslaagde editie met goede muzikanten. Het uurtje waar de gemeenteraad trakteert, valt 
altijd in de smaak en zorgt ervoor dat mensen blijven hangen. Die Verdammte Spielerei, die tussen het publiek 
rondliep, was ook erg goed. De kinderanimatie op het Capellehof was eveneens zeer geslaagd. Volgend jaar zou 
deze plek beter afgezet moeten worden, want kinderen konden via de tuin gemakkelijk op straat komen. Hier 
kunnen we volgend jaar extra afsluiting voorzien. 

 
4. Evaluatie Café Congé 

 
De optredens waren goed en de cafés waarderen de ondersteuning. De bierkaartjes zijn echter niet de ideale 
manier om reclame te maken in Ledegem. Cafés maken geen reclame voor andere cafés. Misschien kunnen we 
de bierkaartjes enkel verdelen onder verenigingen en op gemeentelijke evenementen. Het is ook onhandig dat 
cafés soms achteraf nog van dag of optreden wisselen, waardoor de informatie op de bierkaartjes niet altijd 
correct is. 

 
5. Afval in de gemeentelijke zalen 

 
We merken dat het vaak onduidelijk is voor verenigingen wat er moet gebeuren met het afval na gebruik van 
de zalen. Etensresten moeten altijd zelf meegenomen worden. Er staan vuilbakken met zakken voor 'klein 
afval', zoals enkele blikjes en flessen die tijdens de activiteit gebruikt zijn. Het is niet de bedoeling dat er drie 
volle vuilniszakken blijven staan na afloop. De regel is dat de zaal na gebruik in perfecte staat moet zijn, zodat 
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een andere vereniging er meteen gebruik van kan maken. Niemand komt graag in een zaal waar het afval uit de 
zak puilt of waar meerdere zakken vol met afval staan. Binnenkort schakelen we ook over naar de 
doorschijnende zakken, waardoor het meteen opvalt als er niet goed gesorteerd wordt. Daarom vragen we 
nogmaals aan alle verenigingen om afval correct te sorteren. Als onze vuilzakken herhaaldelijk niet worden 
meegenomen, zullen we genoodzaakt zijn strengere regels in te voeren omtrent afvalbeheer in de zalen. 
Binnenkort komen er ook extra aanduidingen op de vuilnisbakken in alle zalen. Daarnaast zullen er overzichten 
beschikbaar zijn waarop staat welk afval in welke zak hoort, zodat iedereen altijd goed geïnformeerd is. 

 
6. Zaalbezetting De Kring 

 
Het dagcentrum wordt verbouwd, waardoor zij tijdelijk de kleine zaal in gebruik nemen. Hierdoor is de kleine 
zaal niet beschikbaar voor verhuur. De vergunningen voor de verbouwingen zijn nog niet binnen, waardoor de 
startdatum van de werken nog niet gekend is. De duur van de werken wordt geschat op 2 à 3 jaar. Als je de 
grote zaal wilt huren en op de website de melding 'onder voorbehoud' ziet staan bij de datum, neem dan 
gerust contact op met De Kring. Zij bekijken graag samen met jou de mogelijkheden. 

 
7. Varia 
  
- Het Estrella-koor heeft hun 50ste verjaardag gevierd en heeft een aanvraag ingediend voor de Koninklijke 

titel. Deze zullen ze pas aan het einde van dit jaar ontvangen. 
- Vraag naar stand van zaken over verenigingeninfo.be: nog geen update. 
- Vraag naar de tuin van DE L!NK: er is momenteel nog geen vooruitgang. Er wordt bekeken welke bomen 

behouden moeten blijven en hoe de tuin ingericht kan worden. 
- Vraag over zaal ’t Capellehof: er zijn weinig glazen en geen tassen aanwezig? Tassen zijn nergens meer in 

de zalen beschikbaar. Het aantal glazen in ’t Capellehof is inderdaad beperkter dan in andere zalen, 
voornamelijk omdat deze zaal niet geschikt is voor grote feesten. Mocht je de zaal willen gebruiken, dan 
kun je altijd contact opnemen met Lisa-Marie om de zaal vooraf te bekijken. 

- Het KWB-toneel viert zijn 80-jarig bestaan. 
- Spellenclub ’t Perron bestaat 10 jaar. Dit is een grote mijlpaal, omdat spellenclubs vaak niet langer dan 10 

jaar bestaan. 
- F’L!NK start terug in november: 

o 7/11/24: J’aime la vie 
o 12/12/2024: One Life 
o 23/01/2025: Les enfants des autres 

 


